



17/24

第13題：《世界人權宣言》全文共**30**條，序言闡述了起草宣言的必要性的歷史和社會原因，條文列出各種人權，包括免受酷刑的權利、言論表達自由、受教權及尋求庇護的權利等。

◆ 是

▲ 否

The interface for Question 13 features a dark red background with a tiger mask illustration. A score of 17/24 is shown in the top right. The question text is centered in white. Below the question are two large buttons: a blue one with a diamond icon and the text '是' (Yes), and a red one with a triangle icon and the text '否' (No).



21/35

第16題：紅孩兒股份有限公司具有下列何種情況，不得捐贈政治獻金？

▲ A. 董事長為外國人

◆ B. 外國公司持有公司發行總股數達30%以上

● C. 董監席次超過三分之一以上為外國人擔任

■ D. 以上皆是

The interface for Question 16 has a teal background with colorful bunting and confetti. A score of 21/35 is in the top right. The question text is centered in white. Below are four colored buttons: red (A), blue (B), yellow (C), and green (D), each with a different icon and text.

以下三張為競賽題目示意圖

第24題：行政院或其所屬各機關對於糾正案，如有藉故敷衍、推責、延宕或不為適當之改善與處置，或經質問後仍未切實改善，請問對該管主管長官，監察院可以行使：

A. 諮詢權

B. 質詢權

C. 審計權

D. 彈劾權